
 

Rada Gminy w Miedzianej Górze 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr XLII/2022  
Z sesji w dniu 3 marca 2022  

 

Obrady rozpoczęto 3 marca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:19 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
 
Obecni: 
1. Marcin Karczewski 
2. Sławomir Kozieł 
3. Rafał Micigolski 
4. Zdzisław Moćko 
5. Bożena Modrzejewska 
6. Marek Podsiadło 
7. Jan Reczyński 
8. Dariusz Siwek 
9. Bogusław Sobczyk 
10. Wiesław Tokar 
11. Jarosław Wałek 
12. Rafał Wiórek 
13. Łukasz Woźniak 
14. Bożena Wychowaniec 
15. Anna Zapała-Śledź 
 
Link do nagrania z posiedzenia: https://www.youtube.com/watch?v=Pn9qnMSWjJY 
 
1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski –otworzył XLII Sesje Rady Gminy oraz przywitał 
wszystkich obecnych. 
 
 
2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdził, że na sesji obecnych jest 14 radnych i Rada 
Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Raport obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Listy obecności sołtysów i osób 
biorących w sesji stanowią załącznik nr 2 i nr 3 do protokołu. 

 
3. Wybór sekretarza obrad – radna Bożena Modrzejewska – wyraża zgodę  
 
 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
 
 
 Radny Zdzisław Moćko składa wniosek formalny o przeniesienie punktu nr 6  ” Sprawozdanie 

Wójta Gminy za okres między sesjami” przed punkt „Zapytania i wolne wnioski”.  Wnioskuje aby 
na każdej kolejnej sesji była taka kolejność.  



 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przeniesienia punktu nr 6 przed punkt "Zapytania i wolne wnioski"..  
Wyniki głosowania:  
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (2) Wiesław Tokar, Rafał Wiórek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1) Dariusz Siwek 
 
 
Porządek obrad po wprowadzonej zmianie.  
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad 
5. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLI/2022 z dnia 31 stycznia 2022 r. 
6. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy gminy Miedziana Góra z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 
2021. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na 
lata 2022 – 2036. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach autobusowych o 
charakterze użyteczności publicznej.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Regulaminu dotacji w ramach Programu Ograniczenia 
Niskiej Emisji dla Gminy Miedziana Góra”. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedziana Góra w 2022 roku.” 
12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Miedziana Góra. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę. 
14. Sprawy różne. 
15. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
16. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres między sesjami. 
17. Zapytania i wolne wnioski. 
18. Zakończenie sesji. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonej zmianie. .  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1) Dariusz Siwek 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że porządek obrad został przyjęty.  
 



 
5. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLI/2022 z dnia 31 stycznia 2022 r. 
 
Brak uwag.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLI/2022 z dnia 31 stycznia 2022 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Wiesław Tokar 
NIEOBECNI (1)Dariusz Siwek 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że protokół został przyjęty. 
 
 
6. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy gminy Miedziana Góra z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2021. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu)  
 

Kier. Ref. PKOSZ Rafał Zajęcki omawia sprawozdanie.  
 
Brak pytań.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – omawia projekt uchwały oraz zmiany zgodnie z uzasadnieniem.  
Radny Jarosław Wałek – ma wątpliwość dot. działu 926 rozdział 92695 §6050 – (Budowa placu 
zabaw w Miedzianej Górze – nadzór) mówi, że okazuje się, że znowu nie zostało coś przewidziane. 
Ma wątpliwości czy jest on potrzebny - wszystkie elementy muszą być atestowane, a więc 5 tysięcy 
złoty aby sprawdzać atesty? Czy jest taka potrzeba, ale jeśli „mus to mus”, tylko szkoda że nie 
przewidziane zostało to od razu.  

Brak więcej pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały.  

Następuje stwierdzenie kworum.  
Na sesji obecnych jest 15 radnych. Na sale obrad dołączył radny Dariusz Siwek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz 
Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zdzisław Moćko, Jarosław Wałek 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
 
Uchwała nr XLII/291/2022 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  



 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana 
Góra na lata 2022 – 2036. 
 
Radna Bożena Wychowaniec – zwraca uwagę, aby daty powyższych uchwał zostały zmienione na 
aktualną.  

Brak pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na 
lata 2022 – 2036..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał 
Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zdzisław Moćko 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
  
Uchwała nr XLII/292/2022 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach 
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 
 
Kier. Ref. PKOSZ Rafał Zajęcki – omawia projekt uchwały. 
Brak pytań.   
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło – odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach autobusowych o 
charakterze użyteczności publicznej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, 
Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
 
Uchwała nr XLII/293/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski zamyka punkt nr 9 i ogłasza 5 minut przerwy.  

 

 



 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Regulaminu dotacji w ramach Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Miedziana Góra”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski prosi o stwierdzenie kworum. Na sesji obecnych jest 
15 radnych.  

Brak pytań do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Bogusław Sobczyk – odczytuje projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Regulaminu dotacji w ramach Programu Ograniczenia Niskiej 
Emisji dla Gminy Miedziana Góra”..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, 
Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
 
Uchwała nr XLII/294/2022 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedziana Góra w 2022 roku.” 
 
Kier. Ref. IGPOS  Katarzyna Kozieł omawia projekt uchwały.  

Radny Wiesław Tokar – pyta o §1 pkt 7 „ opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 
dokarmianie;” – czy należy się zgłosić?  
Kier. Ref. IGPOS  Katarzyna Kozieł  - udziela odpowiedzi, trzeba złożyć wniosek do pracownika ds. 
ochrony przyrody. Zakupywana jest karma w okresie zimowym i udostępniana jest osobom 
zgłaszającym się, które sprawują pieczę nad tymi kotami.  
 
Brak więcej pytań.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło – odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia “Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedziana Góra w 2022 roku.”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, 
Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
 
Uchwała nr XLII/295/2022 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 
 



 
12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Miedziana Góra. 
 
Kier. Ref. IGPOS  Katarzyna Kozieł – omawia projekt uchwały, zmiany dotyczą uchylenia w części 
niektórych zapisów oraz zmianie ulega częstotliwości odbioru odpadów komunalnych. Został 
wprowadzony odbiór popiołu raz na 2 miesiące, a także jednokrotny odbiór odpadów 
wielkogabarytowych  z gospodarstw domowych w ciągu roku. W pozostałym zakresie regulamin nie 
uległ zmianie.  
Radny Jarosław Wałek  
– zwraca uwagę, że zgodnie z wyrokiem sądu w:  Rozdział 7, §12 ust. 2 pkt 1) należy skreślić „hałas 
i odory” 
– odnosi się do ustawy o utrzymaniu czystości i porządku, dot. częstotliwości odbioru odpadów. 
Proponuje zmienić częstotliwości odbioru, koszty jakie ponoszą mieszkańcy rosną. Musimy zrobić 
wszystko aby zapewnić właściwą realizację. Udział transportu w kosztach odbioru odpadów 
komunalnych daje 60%. Jeżeli zmniejszy się częstotliwość jest realne zmniejszenie kosztów  
ponoszonych przez mieszkańców za odpady komunalne.  
Radny proponuje inne częstotliwości odbioru odpadów.  
Składa wniosek.(Wniosek po dyskusji został wycofany) 
Radca Prawny wyjaśnia, że projekt uchwały podlega zaopiniowaniu przez państwowego powiatowego 
inspektora sanitarnego, w związku z tym podjęcie takiej uchwały w tej chwili jest niemożliwe.  
Kier. Ref. IGPOS  Katarzyna Kozieł – nadmienia, że była zasięgnięta opinia ws. propozycji 
zmniejszenia częstotliwości odbioru odpadów – raz w miesiącu przez cały rok. Uzyskana opinia była 
negatywna z sugestią aby odpady były odbierane raz na 2 tygodnie.  
Radny Jarosław Wałek – odpowiada, że opinia jest opinią. Opinia może być przyjęta ale nie musi.  
Rozwija myśl.  
 
Radny prosi o 5 minut przerwy.  
Przewodniczący Rady ogłasza 5 minut przerwy.  
Po przerwie prosi o stwierdzenie kworum. Na sesji obecnych jest 15 radnych.  
 
 Radny Jarosław Wałek wycofuje dotychczasowe wnioski i zgłasza nowy wniosek formalny na 

podstawie statutu gminy - §68 ust. 1 pkt 5). Wnosi o odesłanie projektu uchwały do komisji.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
odesłania projektu uchwały do komisji. .  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Łukasz Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że projekt uchwały został odesłany do prac 
komisji.  (projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu)  
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
w zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę. 
 
Radny Jarosław Wałek – sytuacja analogiczna, projekt uchwały wiąże się z poprzednim. Zgłasza 
wniosek formalny na podstawie statutu gminy - §68 ust. 1 pkt 5). Wnosi o odesłanie projektu uchwały 
do komisji.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
odesłania projektu uchwały do komisji. .  



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Łukasz Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że projekt uchwały został odesłany do prac 
komisji. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

14. Sprawy różne. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – zapoznaje z:  

 Uchwałą Nr 42/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. II Składu Orzekającego Izby Obrachunkowej 
w Kielcach w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w uchwale 
budżetowej Gminy Miedziana Góra Miedziana Góra na 2022 rok. (załącznik nr 12 do protokołu)  

 Uchwałą Nr 43/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. II Składu Orzekającego Izby Obrachunkowej 
w Kielcach w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Miedziana Góra. 
(załącznik nr 13 do protokołu)  

 W związku z przekazaniem projektów uchwał do komisji, a także z proponowanymi zmianami do 
uchwały ws. inicjatyw lokalnych prosi o zwołanie komisji inwestycji i rozwoju gminy w jak 
najszybszym czasie.  

 
15. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. – brak interpelacji.  
 
16. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres między sesjami. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 
do protokołu).  
 
Wójt Gminy Damian Sławski przedstawia sprawozdanie.  
 
 
17. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Radny  Jarosław Wałek –  
1)  mówi, że dobrą decyzją było podpisanie umowy na rok z „energetyką”.  
2) wspomina i docenia panią sołtys z Tumlin-Wykień oraz Stowarzyszenie „Zdrowy Tumlin”, którzy 
organizują zbiórkę na rzecz potrzebujących osób z Ukrainy;  nie tylko to o czym mówi wójt w tej 
sprawie dzieje się na terenie gminy.  
3) nadmienia, że żołnierzy wyklętych jest więcej, w Tumlinie też jest taki grób, o który dba z bratem - 
taki jest nasz obowiązek aby dbać o niego 
4) zwraca uwagę na sprostowanie dot. otrzymanej wysokości dotacji na realizację programu „Asystent 
osobisty osoby niepełnosprawnej”.  
5) pyta co się dzieje z terenem dla ZGK pod przyszłe odbieranie odpadów komunalnych 
6) pyta o postęp w sprawie dotyczący CPK.  
 
Radny Dariusz Siwek – pyta o  
1)  podpisaną umowę z Wojewodą Świętokrzyskim na dotacje „Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej – skąd wzięła się ta suma? Nadmienia, że inne gminy składały także wniosek 
w programie „Opieka wytchnieniowa”  adresowany do rodzin i opiekunów, czy staraliśmy się o to?  
2) co z obowiązkiem szkolnych dzieci z Ukrainy  
 
Radna Bożena Modrzejewska – porusza kwestię dofinansowania do realizacji rozbudowy 
ul. Zagórskiej; w przeszłości była propozycja aby wykonać to zadanie z dofinansowaniem ok. 30% 
w tej chwili wynosi ono 70% - dobra decyzja.  



 
Anna Zapała-Śledź –  
- zwraca uwagę na nieodebranie telefonu przez wójta i nieskontaktowanie się z nim w ostatni piątek 
wieczorem, sprawa pilna dot. uchodźców i pomocy dla nich. Prośba aby oddzwaniać.  
- czy u nas jest przewidziane miejsce gdzie uchodźcy mogą nocować?  
 
Radny Marek Podsiadło –  
1) czy zostało wystosowane pismo do sądu o przyśpieszenie zasiedzenia (ul. Działkowa)  
2) kwestia oświetlenia na ul. Działkowej, czy nie jest wskazane aby wstawić jedną lub dwie lampy 
w dalszej części ulicy?  
 
Radny Zdzisław Moćko –  
1) porusza kwestię pogorzelca na Ciosowej - jakie zostały poczynione działania, czy było wysłane 

pismo w sprawie współfinansowania pomocy z powiatem  
2) porusza temat dofinansowania dojazdu do pól. Zwraca uwagę, że rok temu wójt mówił, że nie 

było dofinansowania w tej sprawie. Ma informacje z Urzędu Marszałkowskiego, że 64 gminy 
skorzystały z tego dofinansowania.  Mamy dofinansowanie, a nie korzystamy. Jest możliwość.  

 
Anna Zapała-Śledź – odnosi się do dofinansowania dojazdu do pól i braku wiedzy wójta do tego 
dofinansowania. Mówi, że co roku należy się to gminie, wystarczy napisać wniosek, nie jest to nic 
skomplikowanego. Dodaje, że w ubiegłym roku wnioski można było składać dwa razy.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – proponuje ul. Gajową.  
 
Radny Dariusz Siwek –  
1) w związku z budową oświetlenia na ul. Działkowej, plac zabaw na ul. Herby, Mur Oporowy 

w Bobrzy – na jakim jesteśmy etapie z budową, czy są jakieś dodatkowe środki jakie mogą się 
pojawić?  

2) pyta o harmonogram i etap prac kanalizacyjnych, czy są jakieś opóźnienia?  
3) dodatkowe koszty związane z odbiorem odpadów komunalnych  
 
Radny Zdzisław Moćko – ma wątpliwości co do wykonania sieci kanalizacyjnej w 80 %, msc. 
Przyjmo, a także dot. rozbudowy ul. Słonecznej.  
Pyta – dlaczego na ul. Rubinowej część wysięgników jest wykonanych, a część nie. Droga jest 
niszczona. Czy te wysięgniki były w projekcie, czy każdy ma je wykonać indywidualnie? Zgłasza, że 
do jednego domu nie jest on wykonany.  
 
Radny Marcin Karczewski – mówi, że jakiś czas temu ruszył projekt „Mój zabytek”. Czy planowane 
jest złożenie jakiegoś wniosku, albo czy został już złożony w sprawie odnowienia zabytku? Jeśli nie, 
chciałby aby złożyć taki wniosek – jest do wygrania 1mln zł. Zgłoszenia do 4 kwietnia.  
Zgłasza, że w drugim miejscu osypał się Mur Oporowy.  
Prosi aby przed sezonem uporządkować teren Wielkopiecowy, zostały gałęzie, korzenie po wichurach. 
Dodatkowo jeden korzeń jest do wyrwania przy OZ w Ćmińsku oraz należało by wyrównać skarpę.  
 
Radny Łukasz Woźniak – na jakim etapie jest inwestycja o nazwie „rów na ul. Wyrowce”? Kiedy 
mieszkańcy mogą spodziewać się jakiś prac?  

Radny Bogusław Sobczyk – odnosi się do kwestii związanej z remontem ul. Słonecznej – była tam 
jedynie wymieniona podbudowa, na połowie drogi. Nie została zrobiona nakładka, w tej chwili psuje 
się część nawierzchni wierzchniej, a także w dolnej części trzeba poprawić odwodnienie. Droga będzie 
mogła funkcjonować normalnie po zrobieniu nakładki.  

Radny Jarosław Wałek – pyta co z tematem CPK (Centralny Port Komunikacyjny).  
Radny Dariusz Siwek – co ze wspólnym frontem gmin odnośnie przebiegu trasy (CPK)?  
 
Radny  Zdzisław Moćko – porusza kwestie rozbudowy S74, w dalszym ciągu upomina się o ekrany 
akustyczne na odcinku Bugaj do granicy Mniowa. Czy są jakieś poczynione kroki - jest to prośba 
mieszkańców. Czy była by możliwość spotkania z dyrektorami, wykonawcami.  
 



 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – pyta o realizację inwestycji na ul. Zagórskiej – 
zaprojektuj- wybuduj. Co z mieszkańcami pozostałymi, którzy mieszkają na odcinku „odnogi” ul. 
Zagórskiej. Formalnie mieszkają oni przy ul. Zagórskiej.  

Wójt Gminy Damian Sławski –  
1) odczytuje odpowiedź na interpelacje, która została przedłożona na poprzedniej sesji rady gminy 
złożona przez radnego Jarosława Wałka.  
2) porusza temat wojny na Ukrainie oraz kwestię organizacyjne związane z napływem obywateli 
z Ukrainy m.in. kwestię zakwaterowania, utworzenie gminnego sztabu kryzysowego w skład, którego 
wchodzą:  
- Damian Sławski , Wójt Gminy - kierujący pracami zespołu; 
- Piotr Buras, zastępca Wójta – koordynator główny, koordynator ds. noclegów w domach 
prywatnych; 
- Dominik Słoń, inspektor ds. promocji i kultury – koordynator ds. wolontariuszy 
- Maciej Strzelecki, kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – koordynator 
ds. żywności oraz pomocy uchodźcom w domach prywatnych; 
- Wioletta Balicka, sekretarz gminy – koordynator ds. oświaty oraz opieki zdrowotnej; 
- Sylwester Dudek, prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej – koordynator ds. transportu; 
- Rafał Zajęcki, kierownik Referatu Promocji, Kultury, Oświaty i Środków Zewnętrznych – 
koordynator ds. informacji; 
- Piotr Mac, inspektor ds. obronnych i zarządzania kryzysowego – koordynator 
ds. zarządzania kryzysowego oraz gminnych miejsc noclegowych 
 Głosu w sprawie zabrali: radna Anna Zapała-Śledź, Zastępca Wójta Piotr Buras, 
Przewodniczący Rady Rafał Micigolski, radny Marcin Karczewski, radna Bożena Wychowaniec.  

Radna Bożena Modrzejewska -   
1) pyta czy była rozmowa z kierownikiem SOZ w sprawie jego uczestniczenia w komisji zdrowia, 
oświaty i spraw społecznych w najbliższym czasie, prosi o podanie terminu.  
2) czy są podjęte kolejne działania z ramienia gminy o próbę przywrócenia zjazdu na działkę do 
dróżniczówki 
3) kwestia oświetlenia przejścia na ul. Wykień, rozważa oświetlenie solarne.  
 
Na wszystkie zapytania radnych odpowiedzi udzielali: Wójt Gminy Damian Sławski oraz Kier. Ref. 
IGPOS Katarzyna Kozieł.  
 

Radny Zdzisław Moćko – ogłasza, że w poniedziałek 7 marca 2022r. o godz. 14:30 odbędzie się 
komisja inwestycji i rozwoju gminy.  

 
18. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
podziękował obecnym i zamknął XLII Sesję Rady Gminy. 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy w Miedzianej Górze 

Rafał Micigolski  

Sekretarz obrad: Bożena Modrzejewska  
Przygotował(a): Klaudia Misiewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


